2014宁波国际旅游展览会资料
展会背景：

宁波是长三角最重要的旅游客源地之一。改革开放30多年来宁波经济社会的快速发展和城市现代化的推进，为宁波旅游业提供了广阔的发展空间。2013年宁波市旅游业发展步入快车道，全年接待入境旅游137.3万人，同比增长9.3%，出境旅游61.2万人，同比增长24.1%，累计接待旅客4839万人，同比增长5.98%。
为促进宁波公众旅游休闲及商务会奖旅游的进一步发展，建设优秀旅游城市，于9月5-7日在宁波国际会展中心举办的“2014宁波国际旅游展览会”，将展出时尚新颖的旅游景点、质优价廉的旅游线路和旅游产品，是旅游业者和消费者收集旅游资讯、制定旅行计划、采购旅游产品的一站式交易平台。

旅展将引爆宁波秋冬季旅游消费市场。宁波旅展是2014宁波旅游节的启动项目，旅展期间将发布旅游节惠民措施，并对现场观众派发旅游消费券。各参展单位也将同步推出各种优惠举措，同期的推出展演活动、旅游产品及美食带观众领略全球各地风土人情，品尝各地特色美食。
一、展会基本信息：

时间：2014年9月5-7日

地点：宁波国际会展中心2-3号馆

规模：600个标准展位，10000平方米

预计观众数量：30000名，其中专业观众3000名

主办单位：宁波市旅游局  宁波市贸促会
承办单位：宁波中博国际展览有限公司

支持单位：宁波市旅游协会，宁波旅游协会旅行社分会、酒店分会、景点分会，宁波市自驾车旅游协会
展会定位：公众旅游休闲和商务会奖旅游的一站式交易平台。

开放对象：

对专业人士及公众开放

8月31日前预先登记可免费获得入场门票

宁波主城区以外超过40人团队参观，将有获得免费大巴接送服务的机会
参展范围：

1、境内外旅游机构、景点、度假村、主题公园、博物馆等

2、旅游服务商：旅行社、地接社、航空公司、宾馆饭店、客栈民宿、租车公司、在线旅游服务商、旅游媒体等

3、旅游设施：旅游户外装备；木屋、房车、露营设施；游轮、游艇、水上设施及通用飞机；游乐设施等；

4、美食、旅游纪念品等其它旅游相关产业

5、海外婚礼及青少年游学
收费标准：
标准展位（3米×3米）：6800元/展位

光地：680元/平方米（36平米起）
标准展位设施：三面围板，展位内地毯、展位楣板，接待台一个，折椅两把，电源插座一只，射灯两只

光地不配备任何设施，参展企业另需支付场地管理费及接电费
同期活动：

2014宁波旅游节
旅游目的地节目展演

智慧旅游研讨会

旅游产品说明会
观众抽奖活动

组委会联系方式：

联系人：孙小姐                

电  话：0574-87254010/15258293170           传  真：0574-87254017

邮  箱：2876091512@qq.com      网  址：http://travel.21wenju.com/  

China (Ningbo) International Tourism Fair 2014

Exhibition Background：
Ningbo is one of the most important tourism source in Yangtze River Delta. For more than 30 years after Reform and Opening, the rapid development of social economic and advancement of urban modernization, have provide a broad development space for Ningbo tourism. In 2013, the development of Ningbo tourism step into the fast lane. The annual reception of entry tourism is 1.373 million, rose 9.3%, outbound tourism is 0.612 million, rose 24.1%, total tourism reception is 48.39 million, rose 5.98%.

To promote Ningbo MICE and public leisure tourism, construct an excellent tourism city, 2014 Ningbo Int’l Travel Exhibition will be held on 5-7th, Sep. at Ningbo Int’l Conference & Exhibition Center. The Exhibition will feature fashion scenic spots, quality and cheap tourist routes and tourist products. It will be the one-stop trade platform for customers in tourism industry to collect travel information, make out travelling plan, and purchase tourism products.

Ningbo Travel Exhibition will boost Ningbo autumn and winter tourism market. It’s starting project for Ningbo Tourism Festival in 2014. During the Exhibition, Social Benefiting Policy of Ningbo Tourism Festival will be announced, and massive of Tourism Coupons will be distributed. The Exhibitors will launch their preferential policy. The Exhibition performance, tourism products and delicious food will take customers appreciate world customs, tasting local characteristics food.

Visitors：
Open for both professionals and public

Pre-registeration before 31th, Aug. will get free Entrance Ticket

Groups over 40 person besides Ningbo may gain free bus service. 

Exhibition Scope:

1、Domestic & Overseas Travel Agencies, Sight Spot, Holiday Village, Theme Park, Museum, etc.

2、Travel Service Provider: Travel Agency, Domestie Tour Operator, Airlines, Hotels, Roadhouse, Car Rental Company, Online Travel Service Provider, Travel Media, etc.

3、Travel Facilities: Outdoor equipment, Cabin, Recreational Vehicle, Camping Facilities; Loose Pulley, Yacht, Water Facilities, General Airplane; Recreation Facility
4、Food, Souvenirs and relate Tourism Products

5、Overseas Wedding and Youth Overseas Study Tour

Charge:

Standard Booth(3m*3m): CNY 6800/Booth

Blank Space: CNY 680/㎡(Min.36㎡)

Standard Booth Facilities: 3 sides side coaming, Booth carpet, Fascia board, 1 reception desk, 2 folding chairs, 1 electric outlet, 2 spotlights

Blank Space with no facility, Exhibitors need to pay space management fee and electric connection fee.

Concurrent Activities:

2014 Ningbo Tourism Festival

Tourism Destination Exhibition Performance

Smart Tourism Seminar

Tourism Products Explanation Session

Lucky Draw

Contact：

Name：Ms Sun    

Tel：86-0574-87254010               Fax：86-0574-87254017
E-mail：2876091512@qq.com     Web：http://travel.21wenju.com/
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